



Verslag bestuursvergadering dorpsraad van maandag 8 april 2024.

Aanwezig: Els van Daal, Ed Tigchelaar, Han Ribberink, Bart Bakker, Janneke Straten, Johan van den Boom.

Gast: Marlous Roelofs

1. Janneke opent de vergadering. Ze heet Marlous welkom en voegt de volgende mails aan de ingekomen stukken toe:
 - Mail van 3 april mbt de dijkverzwaring van het waterschap.
 - Mail van 3 april van Xavi van Wijlick mbt de snelheidsremmende maatregelen op de Eindsestraat.
 - Mail van 4 april van Eric Noy mbt de verkeerstellers.
 - Han meldt dat hij een geluidsmeter heeft aangeschaft en op De Berg soms 55 dB registreert komende vanaf de A73.
2. Verslag vergadering van maandag 4 maart '24
Is al goedgekeurd en op de site gepubliceerd.
3. Ingekomen post en mededelingen
 - a) Mail van 26.02 en brief van 26.03 Tijdelijke vergunning en ingetrokken bezwaarschrift Hostert 11:
Janneke meldt dat een en ander in goed overleg met Sander Peters is afgestemd.
 - b) Mail van 29.02 en 20.03 Nieuwsbrieven VKKNB van februari en maart 2024.
Janneke heeft daaruit een interessant artikel "wonen in een krachtige gemeenschap" doorgestuurd.
 - c) Mail van 29.02 en 29.03 Nieuwsbrieven Maasheggen van februari en maart 2024. (zie agendapunt 7)
 - d) Mail van 04.03 van volkshuisvesting: concept woonvisie ligt ter inzage. (zie agendapunt 4)
 - e) Mail van 12.03 + 13.03 update van Bart, Han en Mariëlle stand van zaken Dommelsvoort. (zie agendapunt 6).
 - f) Mail van 14.03 van Arno, contactpersoon gemeente, over aangemeerd vrachtschip in plas 2.
Johan laat weten dat aanmeren en overnachten daar vergund is maar dat wij, bij het nu hernieuwen van de verordening KP, de gemeente geattendeerd hebben op een oude toezegging dat op deze locatie aanmeren en overnachten zou komen te vervallen.
 - g) Mail van 21.03 samenwerkingskader wijk en dorpsraden en LvC.
Janneke laat weten dat deze samenwerkingsovereenkomst wordt getekend met de aanvulling dat er in de uitvoering maatwerk betracht kan worden bij de samenwerking met de wijk en dorpsraden. Afstemming altijd via onze gebiedsmanager.
 - h) Mail van 25.03 van rekenkamer LvC vraag om invullen enquête m.b.t. Kernendemocratie.
Janneke heeft dit in overleg verzorgd. Nu de KernenCV leidend lijkt te gaan worden bij allerlei zaken de dorpen en wijken betreffende, moeten we waken dat dit kader niet teveel als maatstaf gebruikt gaat worden. De essentie van de dorpsraad is en blijft het behartigen van de leefbaarheid van ons dorp in al haar facetten.
 - i) Mail van 26.03 van Patrick Buijs m.b.t. de stand van zaken geluidswal Linden. Els maakt contact hierover met Patrick om te bezien wanneer we hier nader overleg hebben.
 - j) Mail van 26.03 van Bart m.b.t. 1^{ste} zitting Maasheggenteam. (agendapunt 7)
 - k) Mededelingen over laadpaal JPM Keijzersplein. Johan laat weten dat in overleg met fam. Keijzers afgesproken is dat de laadpaal niet tegen de gevel van de woning geplaatst gaat worden maar of ertegenover ofwel in de "buitenbocht" van de parkeerplaatsen. Een en ander in overleg met Vattenfall dat verder op de gemeente gevoerd en bepaald word.
 - l) Mail van 27.03 van Notarissen Bruggink & Van Beek, concept statuten. (agendapunt 8).
 - m) Mail van 03.04 van het waterschap: de nieuwsbrief is op de Lindense website gepubliceerd.
 - n) Mail van 03.04 van Xavi over de verkeersremmende maatregelen Eindsestraat; Johan laat Xavi weten dat de bloembakken geplaatst kunnen worden en de aanwonenden zelf gaan zorgen voor onderhoud.
 - o) Mail van 04.04 van Eric Noy over verkeerstellers en de opgeschoven einddatum rapportage verkeerscirculatie onderzoek door bureau "Goudappel". Johan maakt contact met DR Beers hierover waarbij we nadrukkelijk geïnformeerd willen worden over exacte perioden van telling en waar, en waarom daar, die 17 tellers geplaatst gaan worden.
 - p) Mail van 06.04 van Bart over de opening van de Natuurpoort de Bungelaar (agendapunt 7)

Uitgesteld agendapunt: terugrapportage Woonvisie bijeenkomst 22 januari jl.

Els laat weten dat elke gemeente de verplichting heeft een woonvisie op te stellen als onderdeel van de omgevingsvisie. In Linden zullen geen huurwoningen gebouwd worden en ook de combi van ouderen wonen met zorgaanbod is hier niet mogelijk, te kleine kern. Daarmee is / lijkt een ouder idee van een dergelijke invulling van de omgeving van de pastorie en kerk niet meer realistisch. Er komt wel meer ruimte voor bv. woningsplitsing van grote panden en andere burgerinitiatieven die bijdragen aan oplossingen van woningtekorten. Afsproken is dat op moment dat de woonvisie tegen de zomer definitief is vastgesteld door de gemeente. Els zal in een A4 de belangrijke punten voor Linden beschrijven. Verder wordt in woonvisie de nadruk gelegd op de noodzaak van informele zorgondersteuning via voorzorg / of buurtcirkels aan ouderen, zeker in de kleine kernen. Dit is dan ook een mooi aanleiding om op dat moment het initiatief van buurtcirkels in Linden weer nieuw leven in te blazen.

4. Els zal alle informatie op een rijtje zetten en een artikel maken voor het dorp.
5. Accent geven aan 25 jaar Lindense dorpsraad: Is in volle voorbereiding, nadere informatie volgt tzt.
6. Stand van zaken Dommelsvoort. Han laat weten dat het inter-dorpsraad-overleg maandelijks bijeen blijft komen en een aantal uitgangspunten geformuleerd heeft waarlangs de MER, waarvan op redelijk korte termijn de eerste publicatie verwacht wordt, bezien en beoordeeld kan worden. Mogelijk wordt daarbij ook zichtbaar hoe Topparken, na het door henzelf ingezette time-out, het gehele gebied vorm wil gaan geven.
7. Verslag 1^{ste} zitting Maasheggenteam incl. nieuwsbrieven van febr. en maart. Een selectie uit de items: De dorpsraden vertegenwoordigen het thema “leefbaarheid” in de stuurgroep, die 4x per jaar olv wethouder A. Maas bijeenkomt. Het Maasheggenteam zelf komt 2x per jaar bijeen en hebben daarnaast de “opdracht” dit Unesco gebied meer te doen leven bij de lokale bevolking. De gemeente hecht eraan dat de nominatie Unesco Biosphere, die in 2028 verlengd moet worden, behouden blijft. Tot slot heel concreet; hoeveel aandacht willen we als dorpsraad aan dit thema besteden en kunnen we mogelijk samen met Katwijk acteren. Daarnaast moet genoemd worden dat het zondag 26 mei IVN Biodiversiteitdag is. Nadere informatie is hierover in folders te verkrijgen
8. Concept statutenwijziging. Janneke en Johan. We herkennen ons niet in het ontvangen concept statuten van de notaris. Ons gesprek daar vinden we te weinig verwoord in de nu voorliggende tekst. We zullen samen kijken waar we wijzigingen willen om het geheel naar onze Lindense situatie te brengen met behoud van de juridische kaders. We zullen dat het notariskantoor laten weten.
9. Wat verder ter tafel komt.
 - a. Stand van zaken formieren werkgroep centrum dorp. Heeft nu geen aandacht gehad.
 - b. Stand van zaken overdracht penningmeesterschap. Is nog niet afgerond, het wachten is nog op de wijziging bij de KvK en de Rabobank. De subsidieaanvragen voor 2025 zijn de deur uit.
 - c. Honden uitlaatplaats in Linden? We zullen de gemeente vragen naar geschikte locaties.
 - d. Raadsinformatiebrief 240a: doorgaande fietsroute door Linden. In het najaar is te verwachten dat de gemeente ook het kostenplaatje van doorgang over de keersluis heeft. Dan wordt de raad geadviseerd een keuze te maken. We schuiven onze meningsvorming nog even voor ons uit. Daarnaast zullen we zelf ook een (fiets)circulatieplan opstellen en Corné Tak (team lokaal) hierbij betrekken.
10. Rondvraag
Els: Volgende keer op de agenda, de buurtcirkels
Han: De DR van Beers zoekt dringend nieuwe bestuursleden. Els tipt een bekende van haar.
Bart: We gaan uitzoeken hoe het met aansprakelijkheidsverzekeringen voor bestuurders in onze gemeente geregeld is.

Datum volgende bestuursvergadering: maandag 6 mei 20.15 uur

2024.04.15

Johan van den Boom

secretaris DR. Linden